
Zakaj tako
Iz enosmerne Slomškove ulice takole skoraj vsak deseti voznik

osebnega ali tovornega avtomobila zavije v levo po Resljevi cesti
proti kolodvoru, namesto po obvezni na desno. Kakšna korajžal

Ali naj bo ob vsakem takem primeru miličnik >pri roki«, ali pa naj
zamenjamo sedanji prometni znak z znakom »dovoljeno za obe
smeri - levo in desno«! Ami


